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Protokół nr 49/23 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 26 września 2023 r., w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego 

w Mosinie, pl. 20 Października 1 

Posiedzenie otworzył o godz. 17:37 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej 

Raźny. W obradach udział wzięli członkowie wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej 

w Mosinie oraz goście, zgodnie z listami obecności, które znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Przewodniczący obrad Andrzej Raźny przedstawił temat posiedzenia Komisji Rewizyjnej: 

Kontrola realizacji wybranych inwestycji zakończonych w roku 2022 i zrealizowanych 

do 30 czerwca 2023 roku (w ramach wydatków niewygasających), wskazując przy tym 

3 inwestycje, które wybrał do kontroli w uzgodnieniu z Kierownikiem Referatu Inwestycji 

i Rozwoju Gminy Szymonem Szydłowskim. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski przedstawił realizację 

budowy ul. Lema w Mosinie w oparciu o dokumenty, które znajdują się w materiałach 

komisji. 

W dyskusji, którą przeprowadzono w trakcie tego wystąpienia, poruszono między innymi 

następujące tematy:  

− aktualnego sposobu szacowania inwestycji; 

− uwarunkowań realizacji przedmiotowej inwestycji; 

− przyczyn, dla których ulicą Lema porusza się niewiele ciężarówek; 

− problemów w trakcie budowy ul. Lema w Mosinie; 

− potrzeby zamontowania informacji w centrum Mosiny wskazującej dojazd do firm: 

ANTON RÖHR i STORA ENSO; 

− wykonawcy budowy ul. Lema w Mosinie i jej finansowego rozliczenia. 

Udział w niej wzięli: radny Andrzej Raźny, radny Jan Marciniak i radny Zbigniew Grygier. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju 

Gminy Szymon Szydłowski, Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak oraz Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski przedstawił realizację 

modernizacji boiska przy Szkole Podstawowej w Krośnie w oparciu o dokumenty, które 

znajdują się w materiałach komisji. 

W dyskusji, którą przeprowadzono w trakcie tego wystąpienia, radny Andrzej Raźny poruszył 

między innymi następujące tematy:  

− istoty przedmiotowej inwestycji, 

− ewentualnych poprawek koniecznych do przeprowadzenia po zakończeniu modernizacji 

boiska przy Szkole Podstawowej w Krośnie, 

− okresu gwarancji na wykonane prace przy realizacji przedmiotowej inwestycji, 

− skuteczności odwodnienia boiska przy Szkole Podstawowej w Krośnie. 
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Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielił Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju 

Gminy Szymon Szydłowski. 

Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gminy Szymon Szydłowski przedstawił realizację 

budowy oświetlenia ul. Piaskowej i ul. Malinowej w Krosinku w oparciu o dokumenty, które 

znajdują się w materiałach komisji. 

W dyskusji, którą przeprowadzono w trakcie tego wystąpienia, poruszono między innymi 

następujące tematy:  

− jakości inwestycji oświetleniowych; 

− przyczyn stosowania masywnych betonowych słupów przy tego rodzaju inwestycjach 

na terenie gminy Mosina; 

− etapu prac, na którym podejmowana jest decyzja o rodzaju słupa oświetleniowego; 

− różnic wytrzymałościowych między poszczególnymi rodzajami słupów oświetleniowych; 

− gminnego oświetlenia świątecznego na terenie gminy Mosina; 

− audytu energetycznego; 

− możliwości wyłączania oświetlenia na terenie gminy Mosina i potrzeb z tym związanych; 

− skali oświetlenia Mosiny. 

Udział w niej wzięli: radny Andrzej Raźny i radny Jan Marciniak. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju 

Gminy Szymon Szydłowski, Burmistrz Gminy Mosina Dominik Michalak oraz Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst.  

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 18:45.  

protokołował przewodniczył 

(-) Piotr Sokołowski (-) Andrzej Raźny 


